## 國立中興大學精密工程研究所 學位論文學術倫理暨原創性比對聲明書

## NCHU GIPE Declaration of Academic Ethics and Thesis Originality Check

1.	本人已經自我檢核,確認無違反學術倫理情事,論文倘有造假、變造、抄襲、
	由他人代寫,或涉其他一切有違著作權及學術倫理之情事,及衍生相關民、
	刑事責任,皆由本人負責,絕無異議。

I have conducted a self-assessment and confirm that there is no violation of academic ethics in my thesis. If there is any fabrication, falsification, plagiarism, ghostwriting, or any other behavior that infringes upon copyright or violates academic integrity, I shall bear full civil and criminal liability without objection.

2.	本人之学位論文已確質經本校論文原創性比對系統檢核,論文原創性比對相
	似度為%(請依比對系統報告書結果如實填寫),符合本所學位論文
	品質與管考準則。
	My thesis has been reviewed through the university's plagiarism detection system.
	The similarity index is % (to be filled in truthfully according to the
	official report), and it complies with the thesis quality and evaluation standards of
	the institute.

年の		Declarant) ·		
學	號(Student	ID):		
中華	<b>基民國</b>	年	月	日
	Date	vear	month	dav

整明 & (Name of Declarant).

備註:自114學年度第1學期起,研究生應於繳交學位論文前完成論文原創性比對作業,並 將本聲明書送交本所留存備查。

Note: Starting from the first semester of the 114th academic year, all graduate students must complete the thesis plagiarism/similarity check before submitting their thesis. This declaration form must be submitted to the department for record-keeping.